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We hebben als school en MR een goed en productief schooljaar gehad. De belangrijkste 

onderwerpen waar we aandacht aan hebben besteed: 

♦ De MR heeft met twee directeuren gewerkt. Door de vervanging van onze vaste directeur was er 

een tijdelijk ondersteunende directeur aanwezig die zich richtte op de MR. Dat is soepel 

verlopen en in goede afstemming gegaan. 

♦ De MR heeft haar rol gespeeld bij de werving en selectie van de nieuwe directeur.  Deze 

procedure was intensief, maar is goed verlopen. 

♦ We hebben de begroting van de OC nagelopen en goedgekeurd. 

♦ We hebben met de directie en het bestuur gesproken over de schoolbegroting en hierover 

vragen gesteld, zowel aan onze directie als aan de GMR (via onze GMR leden). Hierover gaan we 

volgend jaar opnieuw in gesprek. 

♦ Er is meegekeken met het plan om tot aanschaf van een nieuwe methode over te gaan voor 

aardrijkskunde en geschiedenis. 

♦ We hebben met de directie en leerkrachten gesproken over de opdracht aan de scholen rondom 

‘burgerschap’. 

♦ We hebben signalen rondom de TSO besproken met de directie. Hierop is actie ondernomen. 

♦ We hebben gesproken over de rol van ouders binnen school. Hieruit is concreet gekomen om 

lijstjes in Parro aan te maken rondom activiteiten waar ouders voor nodig zijn. Dit werkt goed. 

 

Daarnaast zijn alle jaarlijkse onderwerpen besproken zoals het schoolplan, de formatie, de begroting 

en de schoolgids. 

Als MR kijken we terug op een rustig schooljaar en een goede samenwerking met de directie en 

school. De MR heeft zin om zich in het nieuwe schooljaar weer in te zetten voor de kinderen, 

leerkrachten en ouders van de Koningin Julianaschool. 

Namens de MR, 

Joep Bisschops, Voorzitter MR Koningin Julianaschool 


